

## 提名委員會提名 2005-06 年度國際扶輪社長

### Nominating Committee names choice for 2005-06 RI president

瑞典 Göteborg 扶輪社的 Carl-Wilhelm Stenhammar 於九月八日召開之國際扶輪提名委員會，會中被推選為 2005-06 年度國際扶輪社長。如果至 12 月 1 日止沒有挑戰候選人，他將成為正式的提名人。

Carl-Wilhelm Stenhammar, of the Rotary Club of Göteborg, Sweden, is the choice of the RI Nominating Committee for President of Rotary International in 2005-06, which met on 8 September. He will become the official nominee on 1 December if there are no challenging candidates.

Stenhammar 是一位國際產品食物的經紀人，也是 Gust. F. Bratt AB 之前的業主。此外，他是幾個公司的董事和擔任當地私立學校的董事會的董事長。



Carl-Wilhelm  
Stenhammar

Stenhammar, a food broker for international products, is the former owner of Gust. F. Bratt AB. In addition, he has been a member of the boards of several companies and served as chairman of the board of a local private school.

Stenhammar 自 1974 年成為扶輪社員，在 1996-98 年擔任國際扶輪理事。他也在國際扶輪擔任了地區總監，委員會委員及主委，和特別行動的總協調人。

A Rotarian since 1974, Stenhammar served on the RI Board of Directors in 1996-98. He has also served RI as district governor, committee member and chairman, and task force general coordinator.

目前，Stenhammar 主持歐洲和英國及愛爾蘭國際扶輪 RIBI 的永久基金委員會並且是識字和教育特別行動的總協調人。他是位倡導根除小兒麻痺症等疾病特別行動的委員，倡導根除小兒麻痺症等疾病國家顧問，並且是在 2003 年 8 月於瑞典(斯德哥爾摩)所舉辦的和平及容忍社長慶祝會議的主委。

Currently, Stenhammar chairs the Permanent Fund Committee for Europe and RIBI and is general coordinator of the Literacy and Education Task Force. He is a member of the Polio Eradication Advocacy Task Force, a PolioPlus National Advocacy Advisor, and was chairman of the Presidential Celebration Committee-Peace and Tolerance, which was held in Sweden in August 2003.

該提名委員會成員是

The Nominating Committee members are

荷蘭 The Netherlands	Gustaaf A. Annokkee	瑞典 Sweden	Lennart Arfwidsson
法國 France	Jacques Berthet	美國 USA	Robert O. Brickman
美國 USA	William B.P. Cadwallader, Jr	墨西哥 Mexico	Francisco Creo
巴西 Brazil	Gerson Gonçalves	美國 USA	Lynn A. Hammond
英國 England	W. John Hockin	澳洲 Australia	Brian H. Knowles
日本 Japan	Ryuichi Kotani	美國 USA	Denny J. Purkey
美國 USA	David M. Michaux III	美國 USA	Carl S. Rosenbaum
韓國 Korea	In Sang Song	日本 Japan	Ryoichi Takeyama
印度 India	O.P. Vaish		